






Perussuomalaisten kysymykset:

Ainakin se pientalotonttien luovutustilasto olisi syytä tuoda esille pidemmältä aikaväliltä.

Viitaten FCG:n laskelmiin toivoisin arvioitavan sitä, että uusien asukkaiden verotuotot ei kata kulujen
kasvua. Miten asunto-ohjelmalla voidaan korjata tilannetta? Minkälainen kasvu olisi taloudellisesti
keatävää? Toivon, ettei viranhaltijat jatkossa esitä tällaista pysyväisluonteista menon lisäystä
kertaluonteisella tulolla (maanmyyntivoitto).

Voisiko seuraavalla kerralla käsittelyssä olla viranhaltijavalmistelun pohjalta vaihtoehtoja päätöksenteossa?





Pitäisi selvittää pitkästä aikasarjasta, että onko Järvenpäähän 2010-luvun jälkeen valmistunut
rakennuskanta ollut kokorakenteeltaan sellainen, että se olisi esimerkiksi alentanut Järvenpään
kolmen asukkaan ruokakuntien määrää nopeammin kuin kolmen asukkaan ruokakuntien määrän
yleinen vähentymistahti olisi ollut?


